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Адрес NUOVA FRATELLI DONDI s.r.l. 
Via Ragazzi del 99, n. 1 
Casinalbo di Formigine 41043 MODENA 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
All Nuova F.lli Dondi´s products can be modified according to the client´s needs or designed expressly in compliance with project specifications.

The decision to extend the product range has lead to a substantial diversification of the company´s activities, which nowadays concentrate on the
production of industrial brushes with innovative and patented products as well as professional products for private and public hygiene.

EXXIT SYSTEM is an entire range dedicated to public and private hygiene. It includes professional brooms, small brooms for indoor and outdoor use,
shovels, dustpans, trolleys, etc. whose main feature is their ergonomics, since we care a lot about our customers´ health. While we were designing
EXXIT SYSTEM, our attention was focused on the quality and durability of the materials used, on the interchangeability and the lightness of the
different components, and on the ergonomics of the tool in order to encourage good posture for the user.

All our products are made in Italy.

Company Profile of NUOVA FRATELLI DONDI s.r.l.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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